
Sent: Wednesday, December 8, 2021 5:29 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Наредба за прием на ученици в първи клас в общинските училища на територията на 
Столична община - Становище! 
 
Здравейте! 
 
Бих искала да обърна внимание на следните факти: 
1. Не е нормално децата, които са приети в подготвителна група в дадено 
училище отново да кандидатват за първи клас! Според мен те трябва 
автоматично да продължвата да учат в същото училище! 
Навсякъде в нормалните държави се обръща особено внимание на 
адаптацията на децата, само в България не е важно какво може да се подобри, 
за да може на децата да им е по-добре. Но пък България е почти като 
изостанала африканска държава, та може би за нашите нрави е нормално да 
не се интересуваме за адаптацията на децата. Особено благодаря за това на г-
жа Фандъкова! 
 
2. Какво се случва със семействата, които им се налага да сменят жилище в 
друг квартал на София?  
Има райони, в които ако нямаш 3г. уседналост почти е невъзможно да приемат 
детето в училище?  
В такъв случай е по-добре да ползваш стария адрес, за да си сигурен, че 
детето ще го приемат в някое училище. Това е безумно! 
Но пък Фандъкова толкова си може! 
 
Поздрави на г-жа Фандъкова за поредния хаос с новата система! 
Надявам се следващата година да се постарае поне малко повече и да не трие 
децата както и падне от системата! 
 
Ако може най-добре да подаде оставка, че вече и с африканските държави не 
може да с конкурираме! 
 
Без уважение! 
Анелия Танева  
 

mailto:d.ugrenova@sofia.bg

	Sent: Wednesday, December 8, 2021 5:29 PM To: d.ugrenova@sofia.bg Subject: Наредба за прием на ученици в първи клас в общинските училища на територията на Столична община - Становище!

